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cc 
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 24 augustus 2018 

Gemeenteraad  

 

R.W. Daalmeijer 

B&W 

Laatste informatie verloop 

proces park  Het Veense 

Hout 

  

 

 

 ter informatie 

ter kennisneming 

ter behandeling 

 

 

 ter circulatie 

volgens afspraak 

voor commentaar 

 

 

De gemeente heeft tijds de recesperiode reeds contact gehad met de stichting Het Veense 

Hout. Daarom lijkt het zinvol om de raad in kennis te stellen van de laatste stand van zaken 

met betrekking tot het contact en wat er aan informatie is uitgewisseld.  

 

Maandag 16 juli jongstleden heeft een gesprek plaatsgevonden tussen de gemeente en de 

stichting Het Veense Hout. Tijdens dit gesprek zijn het concept raadsvoorstel en de 

voorgestelde kaders voor park Het Veense Hout toegelicht.  

 

Naar aanleiding hiervan heeft de stichting Het Veense Hout aangegeven dat zij behoefte 

hebben aan een overzicht van mogelijke alternatieve locaties voor een park. In deze 

behoefte heeft de gemeente voorzien. Op woensdag 25 juli is aan de stichting Het Veense 

Hout een kaart aangeboden met alternatieve locaties voor het park. Daarbij heeft de 

gemeente aangegeven hierover graag het gesprek aan te gaan met de stichting Het 

Veense Hout.  

De kaart treft u als bijlage twee aan.  

 

Op maandag 6 augustus heeft de gemeente een reactie van de stichting Het Veense Hout 

ontvangen op een voorgenomen publicatie in het witte weekblad. De reactie treft u 

onderstaand als bijlage één aan.  

Op woensdag 15 augustus is een artikel in het Leids Dagblad verschenen over het Park 

Veense Hout.  
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Bijlage 1. Reactie stichting Het Veens Hout  

Verzonden: maandag 6 augustus 2018 11:53 

Onderwerp: Fw: reactie Veense Hout op artikel LD 

Subject: reactie Veense Hout op artikel LD 

Aan wethouder mevrouw Inge van der Meer 
Aan heer Peter van Neyenhof. 

Naar aanleiding van een publicatie in het Leids Dagblad heeft Joep Derksen ons om 

een reactie gevraagd. 

Ter info stuur ik u ook onderstaande reactie. 

Het standpunt van de gemeente ten aanzien van het parkplan heeft het 

enthousiasme van de mensen van het Veense Hout flink getemperd. Bij het zoeken 

van de juiste locatie zijn we meerdere keren op het verkeerde been gezet, door de 

ambtenaren en door de politiek. SvKB kwam zelf met met de locatie 

Floraweg/Bukker. We hebben een jaar lang gewerkt aan het parkplan op die locatie, 

waarvan nu gezegd wordt, dat de bestemmingswijziging niet haalbaar is.  

 

Ons doel is en blijft een dorpspark met bomen, wandelpaden, kinderboerderijtje, 

vijver, speelgelegenheid, theehuisje. Het park moet lopend of fietsend te 

bereiken zijn voor senioren, ouders met kinderen etc.  

De gemeente kan zich wel als regisseur opstellen, maar mag zich niet aan zijn 

verantwoordelijkheden onttrekken. Vanuit de gemeente is kwistig met complimenten 

gestrooid voor het initiatief van het Veense Hout, omdat iedereen inzag dat er een 

groot tekort aan openbaar groen is in de woonwijken. Tot zover prima. Maar 

diezelfde gemeente wil niet investeren in de aankoop van grond. Sterker nog, men 

wil ons voor de aanleg van het park afschepen met een eenmalig bedrag van € 

37.000,‐, net genoeg om een hek en toegangspoort te plaatsen.  

 

De vergelijking wordt gemaakt met De Bult. Echter de gronden van De Bult 

waren al in eigendom van de gemeente, die er verder niets mee kon vanwege HSL 

en rijksweg. Voor het park in de Veen moet toch echt meer geld worden 

uitgetrokken door bijvoorbeeld een stukje Braassemerland – 1 tot 2 hectare ‐ 
onbebouwd te laten en te bestemmen voor het park. En ja, dat is een 

grote investering maar noodzakelijk voor de gezondheid en het welzijn van vele 

inwoners. 

 

namens het bestuur Veense Hout, 

Coby de Koning 


